

學習與教學國際碩士學位學程研究生獎學金實施要點

107.3.7 106 學年度第 2 學期第 1 次學習與教學國際碩士學位學程學程事務會議通過
107.10.08 107 學年度第 1 學期第 1 次學習與教學國際碩士學位學程學程事務會議通過

- 一、本要點依據「國立臺北教育大學研究生獎助學金實施辦法」訂定之。
- 二、本要點旨在獎勵學習與教學國際碩士學位學程（以下簡稱本學程）研究生積極主動參與學程事務與學習之精神。
- 三、本獎學金每學期申請 1 次（3 月、10 月），由本學程通知碩士班一、二年級學生。符合資格者填具申請表，由學程事務會議決議後，依行政程序發放。
- 四、研究生獎學金申請資格、審查標準與金額：
 - (一) 申請資格（須符合以下三項）：
 1. 在學碩士班一、二年級全職研究生。
 2. 未領有臺灣獎學金
 3. 前一學期學業成績必須在 80 分以上。
 - (二) 審查標準與金額：符合獎學金申請資格者經提出申請後，由學程事務委員會決議人選與金額。
- 五、本要點經本學程事務會議通過後，陳請校長核定後實施，修正時亦同。

International Master's Program in Learning and Instruction Guidelines for the Implementation of Graduate Student Scholarship

Approved at the 1st Program Affairs Meeting of the 2nd Semester, Academic Year 2017 (2018/3/7)

Approved at the 1st Program Affairs Meeting of the 1st Semester, Academic Year 2018 (2018/10/8)

Article 1

These Guidelines are established in accordance with the “National Taipei University of Education Regulations for Graduate Student Scholarships.”

Article 2

The purpose of these Guidelines is to encourage graduate students of the International Master's Program in Learning and Instruction (hereinafter referred to as “the Program”) to actively participate in program affairs and demonstrate commitment to learning.

Article 3

The scholarship shall be open for application once per semester (March and October). The Program will notify first- and second-year master's students. Eligible students shall complete the application form. The final decision shall be made by the Program Affairs Meeting, and the scholarship will be granted following administrative procedures.

Article 4

Eligibility, evaluation criteria, and scholarship amount are as follows:

1. Eligibility (all of the following conditions must be met):

- (1) Full-time first- or second-year master's students enrolled in the Program.
- (2) Not receiving the Taiwan Scholarship.
- (3) Academic performance from the previous semester must be above 80 points.

2. Evaluation Criteria and Scholarship Amount:

Applicants who meet the eligibility requirements shall be reviewed by the Program Affairs Committee, which will determine the recipients and the amount of the scholarship.

Article 5

These Guidelines shall be implemented upon approval by the Program Affairs Meeting and subsequent ratification by the President. The same procedure shall apply to any amendments.

Article 6

In the event of any discrepancies between the Chinese and English versions, the Chinese version shall prevail.